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Verzoek om inlichtingen als bedoeld in artikel 38 van het reglement van orde van de 
vergaderingen en andere werkzaamheden van de gemeenteraad

Datum : 24  September 2014
Onderwerp : Het N361 dossier

Geacht college,

De fractie  van de VVD is bezorgd over het  gebrek aan voortgang van het N361 dossier. 
Reden voor ons om dit verzoek om inlichtingen in te dienen.

Op 3 juli 2014 (dus ruim na het stuurgroep overleg van 19 juni 2014) ontvingen we van de 
provincie een mailing over de stand van zaken in dit dossier. 

Om meer zicht te krijgen over  het handelen van het college hebben wij op 7 juli 2014 een 
verzoek aan het  college  gericht  om de (concept)  gespreksverslagen van de stuurgroep ter 
inzage te leggen. Op 25 augustus 2014 zijn 7 (concept) gespreksverslagen over de periode 
2012  t/m 2014 ter beschikking gesteld. Het mogelijk relevante concept gespreksverslag van 
19 juni 2014 ontbreekt helaas.

De inhoud van de provinciale mailing d.d. 3 juli 2014 en de ontvangen gespreksverslagen van 
de stuurgroep overleggen is van dien aard dat bij ons gerede twijfel bestaat over een in de 
voorzienbare toekomst daadwerkelijke realisatie van een N361 die een betere doorstroming 
garandeert, verkeersveiliger is en de dorpskernen ontlast. Daarbij staat de realisatie van een 
door een ruime raadsmeerderheid  gewenste  noordelijke kortsluiting  van Winsum (rotonde 
Ranum  –  Onderdendamsterweg  )  ter  ontlasting  van  de  Onderdendamsterweg  in  de  ons 
bekende stukken ter discussie.

Het  recent  verschenen  Projectplan  3E  aanpak  N361 is  wel  een  zeer  minimale  en 
onvolwaardige  uitwerking  van  de  in  2013  verschenen  Quickscan  Alternatieven  N361  en 
Bedum.

De ontwikkelingen rond het fietspad-plus zien wij los van het N361 dossier, op een fietspad 
rijden  immers  geen  auto’s.  Concluderend,  ontwikkelingen  rond het  fietspad-plus  zijn  niet 
relevant voor dit verzoek om inlichtingen. 

Omdat voor de gemeente grote belangen op het spel staan willen wij middels dit verzoek om 
inlichtingen inzicht krijgen in het door u gevoerde beleid in deze casus. 

Dit leidt tot de volgende vraagstelling. U wordt verzocht uw schriftelijke antwoorden van een 
uitgebreide toelichting te voorzien.



• Uit  de  beschikbare  gespreksverslagen  blijkt  de  inbreng  vanuit  Winsum  weinig 
effectief. Bedum en De Marne worden gefaciliteerd, de belangen van Winsum lijken 
secundair. Wat verder opvalt is de weinig overtuigende inzet voor de realisatie van een 
noordelijke  kortsluiting.  Het  betreft  hier  voor  een  ruime  meerderheid  in  de  raad 
belangrijke infrastructurele voorziening, die ook een belangrijke rol zou kunnen spelen 
in het HOV dossier. Waarom heeft het college zich hier niet assertiever en effectiever 
opgesteld richting provincie en omliggende gemeenten?

• In de periode tussen 15 april 2013 en 19 juni 2014 zijn geen vergaderingen van de 
stuurgroep geweest.  Waarom heeft het college zich niet meer proactief  opgesteld om 
het N361 project wat Winsum betreft vlot te trekken?

• Bent u het met ons eens dat de mailing van de provincie (3 juli 2014) het failliet van 
de  N361  plannen  voor  de  gemeente  Winsum  betekent.  Immers  zelfs  de  meest 
minimale  invulling  staat  ter  discussie  en  zelfs  onderzoek  daarnaar  wordt  naar  de 
toekomst  doorgeschoven.  Het  recent  verschenen  Projectplan  3E  aanpak  N361 is 
volgens  ons  illustratief  voor  de  onwil  van  de  provincie  om betekeningsvol  in  de 
infrastructuur van NW Groningen te investeren. 

• Waarom hebben de wethouders uit De Marne en Bedum wel resultaat geboekt en heeft 
de verantwoordelijke wethouder uit Winsum in deze feitelijk niets bereikt?

• Waarom heeft het college de raad niet eerder ingelicht over de zeer negatieve  gang 
van zaken in het N361 dossier?

• Realiseert het college zich dat er geen afdwingbare afspraken met GS liggen en dat bij 
de vorming van een nieuw college van GS in het voorjaar van 2015 het N361 project 
wat  Winsum betreft  wel  eens  terzijde  kan  schuiven  en  de  daarvoor  gereserveerde 
middelen verloren kunnen gaan?

• De centrale vraag blijft, heeft de wethouder na de hem onwelgevallige beslissing van 
de raad in januari 2011 zich wel voldoende ingespannen, of voldoende gezag richting 
provincie getoond om in dit dossier een voor Winsum optimaal resultaat te bereiken?

Wij zien uw reactie op dit verzoek om inlichtingen met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

De VVD fractie

H.T. Jonkman


